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Jaroslav Polanský

Jen 90 miliard a ubráníte Česko. Ten, co „udal“
Ukrajinu, o nákupech Černochové

parlamentnilisty.cz/arena/rozhovory/Jen-90-miliard-a-ubranite-Cesko-Ten-co-udal-Ukrajinu-o-nakupech-
Cernochove-737171

01.06.2023 11:27 | Rozhovor

„Udal“ nehospodárnost na Ukrajině ve videu, které kolovalo
internetem. Teď instruktor střelby Jan Šafařík mluví o zbrojních
nákupech Jany Černochové. Tvrdí, že nejsou nutné a že za 90
miliard Kč lze ubránit Česko tak, že ho nikdo nenapadne. Jak?
Individuálním tréninkem 2 milionů občanů, kterým následně, po
výcviku, zbraně zůstanou. „Za 5 dní je možné z instalatéra
vycvičit člověka, který je schopný se svojí osobní zbraní
zasahovat cíle velikosti postavy do vzdálenosti 300 m,“ řekl
ParlamentnímListům.cz Šafařík.

Sdílej

Foto: Jan Šafařík/Instagram 
Popisek: Jan Šafařík

https://www.parlamentnilisty.cz/arena/rozhovory/Jen-90-miliard-a-ubranite-Cesko-Ten-co-udal-Ukrajinu-o-nakupech-Cernochove-737171
https://www.facebook.com/share.php?u=http://www.parlamentnilisty.cz/arena/rozhovory/Jen-90-miliard-a-ubranite-Cesko-Ten-co-udal-Ukrajinu-o-nakupech-Cernochove-737171&title=Jen%2090%20miliard%20a%20ubr%C3%A1n%C3%ADte%20%C4%8Cesko.%20Ten,%20co%20%E2%80%9Eudal%E2%80%9C%20Ukrajinu,%20o%20n%C3%A1kupech%20%C4%8Cernochov%C3%A9


2/16

Pane Šafaříku, už se „usadil prach“ poté, co jste před pár
měsíci řekl, co jste opravdu viděl na Ukrajině? Přišel jste coby
zbraňový školitel a trenér o nějaké „kšefty“?

Usadil. Zhruba 3 týdny mě lidi viditelně poznávali na ulicích.
Nicméně od té doby už se všichni zase baví jinými tématy a vše se
vrátilo do klidu.

Watch Video At: https://youtu.be/OVGfJyPCKQo

O zakázky jsem samozřejmě přišel. To jsem zmiňoval už v prvním
videu, které jsem dělal v angličtině. Zejména o ty finančně zajímavé,
kde se jedná o výcvik několika týmů, nebo celé řady lidí a brigád.
Výcvik jednotlivců se naopak mírně zvýšil. Nicméně v žádném
případě nepokrývá ztrátu z ukončeného výcviku týmů, který je
placený z různých příspěvků a přísun těchto příspěvků je přímo
úměrný veřejnému pózování ve prospěch ukrajinské strany. Stal
jsem se tím samozřejmě osobou, se kterou nechce být nikdo takový
spojován.

Kdo je vlastně váš typický klient z řad běžných občanů? Proč se
vlastně dnes lidé chtějí učit střílet?

https://youtu.be/OVGfJyPCKQo
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Fundamentální úloha muže je ochránit ženu a děti. Společně s tím,
že nikdo z nás nechce selhat. Zpravidla nepotřebujeme vyhrávat. Ale
nechceme selhat.

 A představa, že jsem jako muž bezmocný při ochraně ženy a dětí, je
představa naprosto destruktivní. Naučit se ovládat zbraně, jako
nástroj násobení mojí síly, je proto něco, co zejména muže velmi
přitahuje.

Výcvik se zbraněmi je finančně náročná záležitost. Proto jsou moji
klienti zpravidla muži z vyšší střední třídy a podnikatelé.

Fotogalerie: - Princ a Černochová

https://www.parlamentnilisty.cz/galerie/foto/Princ-a-Cernochova-13502#1
https://www.parlamentnilisty.cz/galerie/foto/Princ-a-Cernochova-13502#2
https://www.parlamentnilisty.cz/galerie/foto/Princ-a-Cernochova-13502#3
https://www.parlamentnilisty.cz/galerie/foto/Princ-a-Cernochova-13502#4
https://www.parlamentnilisty.cz/galerie/foto/Princ-a-Cernochova-13502#5
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Zbraně jsou nyní politickým tématem. Respektive jejich nákup.
Budeme kupovat letouny F-35, „bévépéčka“ CV90 a jiné stroje.
Máte důvěru v „čistotu“ těchto investic?

V žádném případě. Cokoli, na co státní správa sáhne, má několik
společných jmenovatelů: Bude to drahé. Vybere to někdo, kdo s tím
nepracuje. Bude to špatně nebo minimálně daleko pod stávajícím
standardem soukromého sektoru. A pravděpodobně to nebude
fungovat. Každá z investic státní správy by měla být crowd
fundingový projekt.

Když se jenom podíváme na Českou zbrojovku a jejich Bren 1.
Každý člověk, kdo párkrát střílel a disponuje alespoň půlkou mozku,
by je s takovou puškou poslal hned do p*dele. Už něco tak
zásadního, jako byly např. proprietální zásobníky. Pistole Phantom a
další vybavení jako například boty. Průser za průserem, které dávali
dohromady lidi, kteří to samotné vybavení nepoužívají. Vše
zaplaceno z peněz, které státní správa pod pohrůžkou násilí,
omezení svobody nebo zabavení majetku vzala svým občanům.

Z instagramového účtu Jana Šafaříka:

https://www.parlamentnilisty.cz/galerie/foto/Princ-a-Cernochova-13502#6
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Objevují se teorie, že na Ukrajině se Ukrajinci nebrání ani tak
tanky a bojovou technikou, ale protileteckou obranou a s
pomocí masy pěšáků s lehkými zbraněmi. A že zmíněné zbraně,
které chceme pořizovat, nejsou obranné, ale spíš zapadají do
rámce toho, co po nás chtějí Američané a NATO. Je to pravda?
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Obávám se, že v této části nemám potřebný rozhled, abych se k
problematice vyjádřil. Nicméně mě to samotného zajímá. Možná
bychom se mohli zeptat našich zástupců ve státní správě, kteří o
daném nákupu rozhodují, proč kupují zrovna takové a takové
vybavení a jaké je využití pro obranu České republiky a jejich
občanů.

Co tedy nakupovat? Čím zvýšit bezpečnost obyvatelstva? Co
dělat?

Individuální připravenost a soběstačnost.
 V republice máme asi 2 000 000 mužů ve věku od 18 do 55 let.

 Jako soukromý sektor, bez omezení státní správy a její zkostnatělé
výcvikové struktury, jsem schopný během 5 dnů připravit
desetičlenný tým mnohem obsáhleji, než jsou běžné schopnosti
profesionálního vojáka AČR po roce služby.

 Vystřelí každý asi 1000 nábojů, ale dá se to zvládnout v použitelné
míře i se 300.

Střelnice je 3000 Kč/den
 Instruktor při podobné dlouhodobé práci pak třeba 8000 Kč/den

 Náboj je nějakých 10 Kč.
 Puška Bren 2 Ms se rozhodne dá dodat za 30 tisíc, když jsme CZUB

z veřejných peněz zainvestovali růst. (Alespoň potom, co napraví
přesnost této aktuálně produkované zbraně tak, aby dosahovala
alespoň přesnosti té nejlevnější AR 15.)

2M/10x5x3000 = 3 miliardy, střelnice
 2M/10x5x8000 = 8 miliard, instruktor
 2Mx1000x10 = 20 miliard, náboje

 2Mx30 000 = 60 miliard, pušky

Střílím to od boku a bude třeba financí i na režii, ale za 90 miliard
máte vyzbrojenou a v základní úrovni ovládání zbraní a pohybu
malých týmů vycvičenou sílu, díky které se stane jakýkoli pokus o
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napadení a pak silové udržení takového státu naprostým
nesmyslem. Automaticky předpokládám, že puška každému po
výcviku zůstane.

Bojíte se vy osobně útoku Rusů na východní křídlo NATO,
potažmo na nás? Vyčítáte generálu Řehkovi, ale i politickým
představitelům, že o tom mluví?

V žádném případě se nebojím útoku Rusů. Bojím se pózování
stávající státní správy a snahy o zachování si určité pozice před
západním světem. Kdy v rámci zachování této pózy nebudou ochotni
situaci deeskalovat a naopak budou do konfliktu jen přilévat.

Z vlastní zkušenosti hodnotím konflikt na Ukrajině jako naprostou
frašku a v žádném případě na mě nepůsobí dojmem, že by šlo o
cokoliv většího než jen o otázku Ukrajiny. Respektive snahy Ruska
stanovit si určité hranice, aby se kulturní úpadek západního světa, ať
už je tento ruský názor oprávněný či nikoli, nepřeléval do Ruské
federace. Nemyslím si, že Rusko jako celek v březnu 2022
aspirovalo, nemluvím teď o různých jednotlivcích uvnitř Ruské
federace, na snahy převzít kontrolu nad Evropou nebo jejím
východním křídlem. Jak je to, si netroufám tvrdit.

Psali jsme:

Liberec: Vlakem z Liberce do Prahy za 69 minut je blíže realitě

https://www.parlamentnilisty.cz/politika/obce-volicum/Liberec-Vlakem-z-Liberce-do-Prahy-za-69-minut-je-blize-realite-737157
https://www.parlamentnilisty.cz/politika/obce-volicum/Liberec-Vlakem-z-Liberce-do-Prahy-za-69-minut-je-blize-realite-737157
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Prigozin-pry-nastval-Kreml-Ten-nasadil-Cecence-737165
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Prigožin prý naštval Kreml. Ten nasadil Čečence

Přichází nová mediální skupina. SPM MEDIA má smělé plány

Filip Šebesta: Nebezpečné formování bloků
Tak či tak, čistě prakticky: Kdyby nás někdo, kdokoliv, napadl.
Za jak dlouho se člověk, který neumí střílet, střílet naučí? A co
je v takovém výcviku nejdůležitější?

Za 5 dní je možné z instalatéra vycvičit člověka, který je schopný se
svojí osobní zbraní zasahovat cíle velikosti postavy do vzdálenosti
300 m. A alespoň základním způsobem se pohybovat v týmech ve
formátu shoot-moove-comunicate.

Ale v masovém konfliktu nejde nutně jen o nauku střeleckou. Ale o
obecnou vlastní individuální připravenost, soběstačnost. Povědomí o
zdrojích a schopnost s nimi nakládat. Například povědomí o tom, že
jednoduše není možné jíst z darovaných a nakoupených trvanlivých
potravin, zatímco všechny ořechy, jabka, hrušky, švestky, papriky a
rajčata nechám okolo shnít. Jak se to například dělo na Ukrajině,
když jsem tam byl já.

Schopnost být bojově efektivní skrz několik dní bez stabilní podpory.
To se například nejlépe učí při lovu. Mně samotnému trvalo v zimě
asi 5 dní, resp. 5 vycházek, než jsem skutečně vyladil a vyřešil

https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Prigozin-pry-nastval-Kreml-Ten-nasadil-Cecence-737165
https://www.parlamentnilisty.cz/zpravy/tiskovezpravy/Prichazi-nova-medialni-skupina-SPM-MEDIA-ma-smele-plany-737164
https://www.parlamentnilisty.cz/zpravy/tiskovezpravy/Prichazi-nova-medialni-skupina-SPM-MEDIA-ma-smele-plany-737164
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/nazory-a-petice/Filip-Sebesta-Nebezpecne-formovani-bloku-737162
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/nazory-a-petice/Filip-Sebesta-Nebezpecne-formovani-bloku-737162
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vybavení, díky kterému bych mohl pohodlně, tedy se zachováním
soustředění na úkol, nehnutě sedět v mrznoucích teplotách skrz
celou noc.

Za nejdůležitější bych v takovém případě považoval mentální
nastavení. Předem jasně stanovenou čáru v písku, kdy po jejím
překročení následuje absolutní destrukce takového narušitele.

Watch Video At: https://youtu.be/J4bwiBYTdr8

Natvrdo: Jak dlouho by dle vás český národ dokázal odolávat
typu útoku, který Rusové předvedli na Ukrajině?

To, co Rusové předváděli na Ukrajině, by u nás vůbec neprošlo.
Zmasakrovali bychom je do několika týdnů.

Dnes je ale situace jiná. Bojovníci na obou stranách jsou naučení a
zocelení. Věřím, že je den ode dne lepší způsob výcviku, využívání
vybavení, kooperace a koordinace. Na obou stranách. Bylo by
krátkozraké přemýšlet nad tím, že ruské nebo ukrajinské síly v
březnu 2022 jsou ty stejné síly v březnu 2023. A zároveň přemýšlet
do budoucna například nad invazními silami na podzim 2023, že to
budou ti neschopní idioti, co napadli Ukrajinu v březnu 2022.

https://youtu.be/J4bwiBYTdr8
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Jak byste se vy osobně stavěl k občanům, kteří by danou válku
díky její politické genezi nebrali za svou a chovali by se
pasivně?

Argument na odvolání se k politické genezi takového konfliktu je v
případě už probíhajícího konfliktu lichý. To je debata, která probíhá
ve chvílích, kdy kolem nepadají bomby. Pak si můžeme zase v klidu
sednout ke stolu a začít přemýšlet, jak jsme se tam dostali a co
udělat proto, aby se podobné nedorozumění neopakovalo.

Neochotu zapojit se do obrany státu, což nemusí být nutně jen držet
pušku a střílet lidi, znamená to i obrovské množství podpory v týlu,
bych automaticky ohodnotil ztrátou občanství. Naopak aktivní přístup
k obraně státu bych po ukončení konfliktu odměnil minimálně
pozemkem, na kterém bych deklaroval neomezené právo postavit
ostrovní objekt k bydlení. Aby měli muži vracející se z války místo,
kde můžou najít klid. Najít svůj vnitřní mír, založit rodinu a dožít
zbytky svých dní bez starosti o střechu nad hlavou.

Psali jsme:

Lidl v Čáslavi, Lidl v Chorvatsku. Stejný nákup, jiné ceny

„Splašky a jídlo jak prasatům.“ Okrádání na dovolené ukončeno.
Jednoduše

https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Lidl-v-Caslavi-Lidl-v-Chorvatsku-Stejny-nakup-jine-ceny-737146
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Lidl-v-Caslavi-Lidl-v-Chorvatsku-Stejny-nakup-jine-ceny-737146
https://www.parlamentnilisty.cz/zpravy/kauzy/-Splasky-a-jidlo-jak-prasatum-Okradani-na-dovolene-ukonceno-Jednoduse-737143
https://www.parlamentnilisty.cz/zpravy/kauzy/-Splasky-a-jidlo-jak-prasatum-Okradani-na-dovolene-ukonceno-Jednoduse-737143
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Zdražení chleba nejvíc v Evropě. „Tak to dopadne, Fialo.“ Holec ví

Poslanci by měli pokračovat v debatě o uzákonění manželství i pro
homosexuály

Líbil se Vám tento článek?

Nezávislost naší redakce můžete podpořit peněžitým darem v
jakékoliv výši bankovním převodem na účet:

123 - 4175230287/0100

QR kód obsahuje údaje k platbě, výši částky si určete sami.

Redakci PL můžete podpořit i zakoupením předplatného.
Předplatitelům nezobrazujeme reklamy.

Jste politik? Zveřejněte bez redakčních úprav vše, co chcete.
Zaregistrujte se ZDE.

 Jste čtenář a chcete komunikovat se svými zastupiteli? Zaregistrujte
se ZDE.

reklama

https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Zdrazeni-chleba-nejvic-v-Evrope-Tak-to-dopadne-Fialo-Holec-vi-737145
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Zdrazeni-chleba-nejvic-v-Evrope-Tak-to-dopadne-Fialo-Holec-vi-737145
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Poslanci-by-meli-pokracovat-v-debate-o-uzakoneni-manzelstvi-i-pro-homosexualy-737144
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Poslanci-by-meli-pokracovat-v-debate-o-uzakoneni-manzelstvi-i-pro-homosexualy-737144
https://www.parlamentnilisty.cz/predplatne
https://www.parlamentnilisty.cz/profily-sprava/ProfileRegistration.aspx
https://www.parlamentnilisty.cz/profily-sprava/ProfileRegistration.aspx
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Článek obsahuje štítky

Černochová , korupce , Ministerstvo obrany , NATO , obrana ,
Rusko , střelba , Šafařík , Ukrajina , USA , válka , nákupy , zbraně ,
nákupy zbraní , mír , Česká zbrojovka , výcvik , válka na Ukrajině ,
instruktor střelby , výcvik střelby , Bren 1 , Bren 2 , korupce na
Ukrajině

Ukrajina (válka na Ukrajině)

Zprávy z bojiště jsou v reálném čase těžko ověřitelné, ať již
pocházejí z jakékoliv strany konfliktu. Obě válčící strany z
pochopitelných důvodů mohou vypouštět zcela, nebo částečně
nepravdivé (zavádějící) informace.

Stručné informace týkající se tohoto konfliktu aktualizované ČTK
několikrát do hodiny naleznete na této stránce. Redakční obsah PL
pojednávající o tomto konfliktu naleznete na této stránce.

válka na Ukrajině

Zprávy z bojiště jsou v reálném čase těžko ověřitelné, ať již
pocházejí z jakékoliv strany konfliktu. Obě válčící strany z
pochopitelných důvodů mohou vypouštět zcela, nebo částečně
nepravdivé (zavádějící) informace.

Stručné informace týkající se tohoto konfliktu aktualizované ČTK
několikrát do hodiny naleznete na této stránce. Redakční obsah PL
pojednávající o tomto konfliktu naleznete na této stránce.

autor: Jaroslav Polanský

https://www.parlamentnilisty.cz/tagy/%C4%8Cernochov%C3%A1
https://www.parlamentnilisty.cz/tagy/korupce
https://www.parlamentnilisty.cz/tagy/Ministerstvo%20obrany
https://www.parlamentnilisty.cz/tagy/NATO
https://www.parlamentnilisty.cz/tagy/obrana
https://www.parlamentnilisty.cz/tagy/Rusko
https://www.parlamentnilisty.cz/tagy/st%C5%99elba
https://www.parlamentnilisty.cz/tagy/%C5%A0afa%C5%99%C3%ADk
https://www.parlamentnilisty.cz/tagy/Ukrajina
https://www.parlamentnilisty.cz/tagy/USA
https://www.parlamentnilisty.cz/tagy/v%C3%A1lka
https://www.parlamentnilisty.cz/tagy/n%C3%A1kupy
https://www.parlamentnilisty.cz/tagy/zbran%C4%9B
https://www.parlamentnilisty.cz/tagy/n%C3%A1kupy%20zbran%C3%AD
https://www.parlamentnilisty.cz/tagy/m%C3%ADr
https://www.parlamentnilisty.cz/tagy/%C4%8Cesk%C3%A1%20zbrojovka
https://www.parlamentnilisty.cz/tagy/v%C3%BDcvik
https://www.parlamentnilisty.cz/tagy/v%C3%A1lka%20na%20Ukrajin%C4%9B
https://www.parlamentnilisty.cz/tagy/instruktor%20st%C5%99elby
https://www.parlamentnilisty.cz/tagy/v%C3%BDcvik%20st%C5%99elby
https://www.parlamentnilisty.cz/tagy/Bren%201
https://www.parlamentnilisty.cz/tagy/Bren%202
https://www.parlamentnilisty.cz/tagy/korupce%20na%20Ukrajin%C4%9B
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Valka-na-Ukrajine-on-line-aktuality-694197
https://www.parlamentnilisty.cz/tagy/v%C3%A1lka%20na%20Ukrajin%C4%9B
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Valka-na-Ukrajine-on-line-aktuality-694197
https://www.parlamentnilisty.cz/tagy/v%C3%A1lka%20na%20Ukrajin%C4%9B
https://www.parlamentnilisty.cz/redakce/redakce/
https://www.parlamentnilisty.cz/profily/Marek-Benda-107
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Vstoupit do diskuse Tisknout

Marek Benda byl položen dotaz

Co je podle vás normální?

To, že prosazujete zákony v legislativní nouzi, čemuž se dalo
snadno předejít nebo že dáváte na připomínkování vaših návrhů
minimum času?

Odpověď na tento dotaz zajímá celkem čtenářů: 29

Diskuse obsahuje 93 příspěvků
 

Uživateli nejlépe hodnocený příspěvek

Já proti Rusovi nikdy nepůjdu bojovat!!!, Šumavák1 ,
01.06.2023 12:08:44
Já přísahal Československé socialistické republice a pracujícímu lidu
a né téhle fialové svoloči!!!

| 15 | 0

Další články z rubriky

11:27 Jen 90 miliard a ubráníte Česko. Ten, co „udal“ Ukrajinu, o
nákupech Černochové

„Udal“ nehospodárnost na Ukrajině ve videu, které kolovalo
internetem. Teď instruktor střelby Jan Ša…

https://www.parlamentnilisty.cz/arena/rozhovory/Jen-90-miliard-a-ubranite-Cesko-Ten-co-udal-Ukrajinu-o-nakupech-Cernochove-737171/diskuse
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21:10 Dneska šetří. Tenkrát řvali: Dejte víc! Holík z SPD
zavzpomínal, co prováděl demoblok
18:50 „To není jen Řehka.“ Rajchl u Černochové odhalil, co ho děsí
17:55 Lidovci? Nevědí, že i jejich voliči hulí. Pirát Veverka se soudí
dále
4:44 „Tomu věří jen blázen.“ Rekordní utrácení Čechů rozmetáno.
Pravda z venkova
14:45 ČT, soud, úřad, stížnost, úřad. A 9 milionů na Moravce je
venku

 
 

https://www.parlamentnilisty.cz/arena/rozhovory/Dneska-setri-Tenkrat-rvali-Dejte-vic-Holik-z-SPD-zavzpominal-co-provadel-demoblok-737120
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/rozhovory/-To-neni-jen-Rehka-Rajchl-u-Cernochove-odhalil-co-ho-desi-737138
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/rozhovory/Lidovci-Nevedi-ze-i-jejich-volici-huli-Pirat-Veverka-se-soudi-dale-737049
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/rozhovory/-Tomu-veri-jen-blazen-Rekordni-utraceni-Cechu-rozmetano-Pravda-z-venkova-737074
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/rozhovory/CT-soud-urad-stiznost-urad-A-9-milionu-na-Moravce-je-venku-737052

